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încheiat azi, 04 mai 2023, cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Zalău, care s-a desfăşurat online şi cu respectarea Hotărârii Consiliului Local nr. 
239 din 29.07.2021.

La lucrările şedinţei Consiliului Local al Municipiului Zalău, din partea executivului 
Primăriei participă următorii: dl Ionel Ciunt - primarul municipiului Zalău, dna Marina-Bianca 

Fazacaş — secretar general al Municipiului Zalău, dl Călin-Cristian Forţ — administratorul 

public al municipiului Zalău, dna Claudia Ardelean - director Direcţia Administraţie Publică, 
dl Alexandru Pura - director Direcţia Patrimoniu, dna Mariana Cuibuş - director Direcţia 

Economică, dl Claudiu Chiş - director adj. Direcţia Economică, dna Mihaela Onuţan - director 

^recţia Resurse Umane, dl Dănuţ Curea - director Direcţia Tehnică, dl Vlad Petre - arhitect 
şef - Direcţia Urbanism, şefi serviciu din cadrul Primăriei Municipiului Zalău.

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Primăriei Municipiului 
Zalău, în data de 03.05.2023, a anunţului de convocare a Consiliului Local, întocmit în baza 
Dispoziţiei Primarului Municipiului Zalău nr. 966 din 03.05.2023.

Convocarea consilierilor la lucrările şedinţei s-a asigurat prin mijloace telefonice şi prin 
e-mail, în ziua de 03.05.2023, cu precizarea datei, orei şi a locului de desfăşurare a şedinţei. 
In continuare, am consemnat următoarele:
Dl preşedinte Teodor Bălăjel
Declar deschise lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Zalău, 
constatând că sunt prezenţi consilieri ai Consiliului Local al Municipiului Zalău, astfel încât 
consiliul să poată lucra valabil, cvorumul legal fiind de minim 11 consilieri locali.
Precizez că au fost convocaţi toţi consilierii locali.
Constat că sunt prezenţi 19 consilieri locali, şedinţa este legal constituită şi îşi poate începe 

®crările.
A

In continuare, am consemnat următoarele:
Consilierii prezenţi sunt: dl consilier Teodor Bălăjel, dl consilier Dan Bercean, dl 

consilier loan Şerban, dl consilier Râul Dragoş, dl consilier Nicolae Fazakas, dl consilier 

Claudiu Breje, dna consilier Ramona Goga, dl consilier Alin Guler, dl consilier Alexandru 

Lakatos, dl consilier Florin Morar, dna consilier Mihaela Mureşan, dl consilier Gheorghe 

Taloş, dna consilier Ioana Tuduce, dl consilier Iulian Popiţ, dl consilier Mihai Crişan, dna 

consilier Gabriela Olar, dl consilier Gheorghe Bancea, dna consilier Anda-Maria Ciobanu, dl 
consilier Zsolt Mikl6s Bogdan.
Lipseşte: dl consilier Zoltân Takâcs, dna consilier Amalia Găvriluţ.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Solicit avizul comisiilor de la preşedintele fiecărei comisii, 
pentru proiectele de hotărâri:
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DI consilier Iulian Popiţ - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, de disciplină 
şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe 
- aviz favorabil.
Dl consilier Teodor Bălăjel - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 
lucrărilor publice, fond fimciar, servicii publice, protecţia mediului, administrarea domeniului 
public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil.
Dna consilier Anda-Maria Ciobanu - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mihaela Mureşan - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme ale 
minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.

*

Şi-a înregistrat prezenţa dna consilier Amalia Găvriluţ.
Şi-a înregistrat prezenţa dl consilier Zoltăn Takăcs.

muncă.

preşedinte Teodor Bălăjel - în continuare, dau cuvântul dlui primar pentru a face câteva 
precizări cu privire la ordinea de zi a şedinţei de astăzi.
DI primar Ionel Ciunt - Mulţumesc, dle preşedinte de şedinţă!
Bună dimineaţa, doamnelor şi domnilor consilieri!
Urgenţa pentru această şedinţă este, de fapt, proiectul de hotărâre numărul 1, proiect prin care 
vă propunem să aprobaţi documentaţia faza Studiu de fezabilitate, a Devizului general 
actualizat, a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii „Extinderea 
sistemului de iluminat public din Municipiul Zalău” - etapa IV şi a contribuţiei UAT Mun. 
Zalău la proiectul „Extinderea sistemului de iluminat public din Municipiul Zalău - etapa IV”. 
Este o urgenţă, deoarece luni este ultima zi în care se poate depune acest document, iar noi 
vrem să îl depunem astăzi, după această şedinţă.
Este un studiu de fezabilitate care dă o soluţie care înseamnă eficientizarea şi modernizarea 
sistemului de iluminat public stradal şi pietonal. Este vorba despre aproximativ 5 km, este 
\^rba despre porţiunea de la Gară până la sensul giratoriu de la urcarea pe Şoseaua de ocolire, 

#)rţiune care va fi dotată cu stâlpi, cu corpuri de iluminat în sistemul LED.
Trebuie să montăm 123 de stâlpi noi, pe cele 2 sensuri de mers, 129 corpuri de iluminat bazate 
pe tehnologia LED şi, cel mai important este că acest proiect va avea ca şi finalitate, pe lângă 
facilităţile şi confortul pe care o să-l creeze în acea zonă, va avea ca şi finalitate scăderea 
consumului de energie şi emisii de bioxid de carbon cu aproximativ 38%.
Dl primar Ionel Ciunt - Vă propun spre aprobare ordinea de zi a prezentei şedinţe, aşa cum 

este primită de fiecare dintre dumneavoastră şi postată pe site.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dna consilier Ramona Goga nu a participat.
Dl consilier Zoltân Takâcs nu a participat.
Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.
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Ordine de zi
pentru şedinţa extraordinară a Consiliului local al municipiului Zalău 

din data de 04 mai 2023, orele 09,00

1 .Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice - faza Studiu de 
fezabilitate, a Devizului general actualizat, a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 
de investiţii „Extinderea sistemului de iluminat public din Municipiul Zalău” - etapa IV şi a 
contribuţiei UAT Mun. Zalău la proiectul „Extinderea sistemului de iluminat public din 
Municipiul Zalău - etapa IV”.
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării diferenţei, rămasă neutilizată, din fondul de 
dezvoltare constituit la finalul anului 2019 de către Compania de Apă Someş SA.
Diverse

DI preşedinte Teodor Bălăjel - Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor 
^scrise pe aceasta.

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Vă solicit să anunţaţi interesul personal şi numărul proiectului 
de hotărâre la care aveţi un interes personal, astfel cum este definit de art. 228 la alin.l Cod 
administrativ şi la care nu veţi participa.
Dl consilier Mihai Crişan nu o să particip la proiectul de hotărâre numărul 2.
Dl consilier Claudiu Breje nu o să particip la proiectul de hotărâre numărul 2.

*

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice - faza Studiu de 
fezabilitate, a Devizului general actualizat, a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 
de investiţii „Extinderea sistemului de iluminat public din Municipiul Zalău” - etapa IV şi a 
contribuţiei UAT Mun. Zalău la proiectul „Extinderea sistemului de iluminat public din 
Municipiul Zalău - etapa IV”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 

^1 preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Trebuie să transmitem până luni Hotărârea de Consiliu Local, 
cum că suntem de acord cu Studiul de fezabilitate şi cu indicatorii tehnico-economici. 
în ceea ce priveşte iluminatul public în municipiul Zalău, noi am implementat etapa I, suntem 

în curs de finalizare cu etapa II, la etapa III suntem în faza de licitaţie a proiectului pentru a 
avea un constructor care să se ocupe de implementarea etapei a IlI-a; acum, în cazul etapei IV, 
dumneavoastră ştiţi că încă de anul trecut, din luna august, am transmis un deviz general la 
Agenţia Fondului de Mediu.
DI preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 21 voturi „pentru a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 
tehnico-economice - faza Studiu de fezabilitate, a Devizului general actualizat, a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii „Extinderea sistemului de iluminat public 
din Municipiul Zalău” - etapa IV şi a contribuţiei UAT Mun. Zalău la proiectul „Extinderea 
sistemului de iluminat public din Municipiul Zalău - etapa IV”.
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Se adoptă hotărârea nr. 138

Dl preşedinte Teodor Bălăjel
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării diferenţei rămasă neutilizată din fondul de 
dezvoltare constituit la finalul anului 2019 de către Compania de Apă Someş S.A.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău 
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă sunt discuţii?
Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Fiecare, pentru serviciile publice, indiferent că este Compania 
de Apă Someş S.A. sau alte societăţi comerciale care execută servicii publice, în componenţă, 
pe lângă elementele concrete de cost, mai au un fond de dezvoltare, profit şi cheltuieli 
indirecte.
Fondul de dezvoltare se constituie într-un cont şi noi. Consiliul Local, avem menirea să 
aprobăm utilizarea acestui fond de dezvoltare, aşa cum şi-l doresc firmele respective sau cei 
^re procesează serviciile publice.
^1 preşedinte Teodor Bălăjel - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Dl consilier Mihai Crişan nu a participat.
Dl consilier Claudiu Breje nu a participat.
Dl consilier Alin Guler nu a participat.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea utilizării diferenţei 
rămasă neutilizată din fondul de dezvoltare constituit la finalul anului 2019 de către Compania 
de Apă Someş S.A.

Se adoptă hotărârea nr. 139

Dl preşedinte Teodor Bălăjel - Discuţii?
Dacă nu mai sunt alte discuţii, declar şedinţa închisă, vă mulţumesc pentru participare şi vă 

ţ||presc o zi Inimoasă!

PREŞEDINTE DE (ŞEDINŢĂ; 
TEODOR BĂL&L CONTRASEMNEAZĂ 

SECRETAR GENERAL,

D.R. U./S.A.M. Ul-C.F.G./F.C.
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